
Motion till Svenska Diabetesförbundets Riksstämma 2009.

Ungdomsråd

Vi anser att det, av flera skäl, är viktigt att ha ett ungdomsråd i Svenska Diabetesförbundet. 
Ett viktigt sådant är att rådet kan driva frågor som är viktiga för unga människor. Rådet kan 
också bidra till att rekrytera unga människor som medlemmar och bli en pådrivare gentemot 
förbundsstyrelsen i frågor som rör unga människor.

Men vi anser att det är en organisationsfråga som ska beslutas av förbundets högsta 
beslutande organ, dvs Riksstämman. Det är inte en fråga som ska beslutas av 
förbundsstyrelsen.

Alingsås Diabetesförening hemställer därför att Riksstämman beslutar att:

- inrätta ett ungdomsråd med xx ledamöter

- välja ledamöter till detta, 

- besluta om rådets uppgifter 

- besluta om eventuellt arvode till ledamöterna.

Alingsås den 1 april 2009.
Insänt av sekreteraren i Alingsås diabetesförening med m.o
på uppdrag av styrelsen
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